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Protokół nr 140/22   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 30 maja 2022 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - Przewodniczący Zarządu Powiatu  

2. Pan Krzysztof Dziuba - Wicestarosta Wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

          

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pani Patrycja Świtalska  - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw   

        Społecznych Starostwa Powiatowego    

        w Wieluniu 

4. Pan Zenon Kołodziej   - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, 

        Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym 

        w Wieluniu 

5. Pani Beata Korczewska  - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy

        Rodzinie w Wieluniu (PCPR) 

6. Pani Anna Freus    - p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego   

        Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

        (SP ZOZ) 

7. Pan Bartłomiej Panek   - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu 

        Dróg w Wieluniu (PZD) 
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8. Pan Maciej Bryś    - naczelnik Wydziału Komunikacji, 

         Transportu i Dróg Starostwa Powiatowego  

          w Wieluniu 

9. Pani Justyna Kałuziak  - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,  

        Kartografii, Katastru i Gospodarki   

        Nieruchomościami Starostwa Powiatowego    

        w Wieluniu 

 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CXL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji  

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora  

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

– kontynuacja sprawy z CXXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

16.05.2022 r.  

6. Przyjęcie sprawozdania finansowego powiatu wieluńskiego za 2021 r. – temat 

sesyjny.  

7. Przyjęcie informacji z wykonania budżetu powiatu wieluńskiego za 2021 r.  

i podanie do publicznej wiadomości.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie określenia form i trybu 

udzielania pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym  

na terytorium tego państwa.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  
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10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

12. Zapoznanie z odpowiedzią Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu dotyczącą ilości dzieci z terenu powiatu wieluńskiego zamieszkałych 

w domach dziecka poza obszarem naszego powiatu - kontynuacja sprawy  

z CXXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 16.05.2022 r.  

13. Analiza sprawozdania o przychodach, kosztach i wyniku finansowym SP ZOZ  

w Wieluniu za I kwartał 2022.   

14. Zapoznanie z odpowiedzią Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi na wniosek 

Wicestarosty Wieluńskiego Pana Krzysztofa Dziuby, złożony na CXXXVIII 

posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu w dniu 25.04.2022 r. w sprawie 

rozszerzenia informacji dotyczącej inwestycji na drodze wojewódzkiej nr 481.  

15. Rozpatrzenie prośby Wójta Gminy Skomlin wnioskującego o zmianę  

i przeniesienie terminu zabezpieczenia kwoty przez gminę na zadanie  

pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 4512E w m. Wróblew”.  

16. Zapoznanie z uchwałami Rady Gminy Konopnica z dnia 28.04.2022 r.: 

a)  Nr XXXVI/239/22 w sprawie wspólnej realizacji zadań w ramach inicjatyw 

samorządowych z Powiatem Wieluńskim - dot. przebudowy drogi powiatowej  

nr 2312E Osieczno-Wrońsko-Konopnica na odcinku od miejscowości Wrońsko  

do drogi powiatowej nr 4536E Rychłocice-Osjaków-Siemkowice-Pajęczno  

w miejscowości Konopnica; 

b) Nr XXXVI/240/22 w sprawie wspólnej realizacji zadań w ramach inicjatyw 

samorządowych z Powiatem Wieluńskim - dot. przebudowy drogi powiatowej  

nr 4533E Górki Konopnica-Bębnów-Wielgie-Stolec na odcinku od miejscowości 

Konopnica do granicy z gminą Ostrówek w miejscowości Bębnów; 

c) Nr XXXVI/241/22 w sprawie wspólnej realizacji zadań w ramach inicjatyw 

samorządowych z Powiatem Wieluńskim - dot. przebudowy drogi powiatowej  

nr 4532E Konopnica-Szynkielów-Złoczew na odcinku od drogi wojewódzkiej  

w miejscowości Szynkielów do granicy z gminą Złoczew w miejscowości 

Szynkielów.  
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17. Rozpatrzenie wniosków i zaleceń pokontrolnych Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

w Wieluniu z kontroli Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu w zakresie 

inwestycji: „Przebudowa drogi powiatowej nr 4510E Wieluń-Toplin w m. Mokrsko” 

oraz stanu dróg powiatowych i zaakceptowanie projektu odpowiedzi.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Wicestarosty Wieluńskiego do załatwiania w imieniu Zarządu Powiatu w Wieluniu 

spraw z zakresu zarządzania drogami powiatowymi oraz do wydawania decyzji 

administracyjnych.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Gminy Mokrsko nieruchomości 

położonej w obrębie Jasna Góra, gmina Mokrsko. 

20. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o zawarciu 

następujących umów: 

a) umowy nieodpłatnego użyczenia hali sportowej z Dyrektorem Powiatowego 

Młodzieżowego Domu Kultury i Sportu w Wieluniu; 

b) umowy najmu sali konferencyjnej WB1 z osobą fizyczną; 

c) umowy nieodpłatnego użyczenia sali konferencyjnej z Dyrektorem Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu; 

d) umowy najmu sali konferencyjnej WB1 z osobą fizyczną.  

21. Rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół: II Liceum Ogólnokształcącego  

im. J. Korczaka w Wieluniu, Zespołu Szkół nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu,  

dla których organem prowadzącym jest powiat wieluński o wyrażenie zgody  

na zabezpieczenie środków w budżecie powiatu wieluńskiego w 2022 r.  

w związku ze złożeniem wniosku przez powiat wieluński w ramach rządowego 

programu Aktywna tablica.   

22. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

Regulaminu określającego wysokość stawek oraz szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe 

warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  

i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom zatrudnionym w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński i przekazanie 

do konsultacji związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli.  
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23. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zasad rozliczania 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, dla których ustalony 

plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, zasad 

udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycielom zajmującym stanowiska kierownicze oraz zwalniania  

ich od obowiązku realizacji tych zajęć i określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru dla nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela oraz 

określenia zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć  

w kształceniu zaocznym i przekazanie do konsultacji związkom zawodowym 

zrzeszającym nauczycieli.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia stanowiska 

Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu.  

25. Sprawy bieżące. 

26. Wolne wnioski. 

27. Zamknięcie CXL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CXL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXL 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.    

      

   

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że na 5 członków Zarządu Powiatu obecnych jest 3 członków Zarządu. Wobec 

powyższego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały moc 
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obowiązującą. Nieobecny  Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu i Pan Łukasz 

Dybka – członek Zarządu. 

 

         

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że członkowie otrzymali porządek obrad. Dodał, że jest wniosek naczelnika 

Kołodzieja, by punkt 21 rozpatrzeć jeszcze przed sesją z tego względu, że jest 

osoba, która jedzie do Łodzi i mogłaby te wnioski dostarczyć. Dopowiedział,  

że przypomina sobie, że zawsze było elektronicznie wysyłane. Zapytał, czemu teraz  

jest tak. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński zapytał, który punkt. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że punkt 21 „Aktywna tablica”. Dodał, że to zawsze było przecież elektronicznie 

podpisywane, bo kiedyś był problem, że to nie doszło.  

Pan Krzysztof Dziuba - Wicestarosta Wieluński odpowiedział, że nie wie.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że punkt 21 rozpatrzymy bez dyrektorów i zaproponował, żeby był rozpatrzony jako 

punkt 9. Następnie zostanie ogłoszona przerwa po tym punkcie przed sesją, 

następne punkty przesuwają się o jeden. 

 

 

Na salę obrad wszedł Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w 4 osobowym składzie. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

żeby po punkcie 8. znalazł się punkt 21. 
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Na salę obrad wszedł Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w pełnym 5 osobowym składzie. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzył,  

że porządek obrad członkowie Zarządu otrzymali. Poinformował, że na wniosek pana 

Kołodzieja naczelnika Wydziału Edukacji punkt 21. proponuje się rozpatrzeć 

wcześniej ze względu na to, że jeden z dyrektorów wybiera się do Łodzi  

i ewentualnie mógłby te wnioski dostarczyć do odpowiedniego wydziału Urzędu 

Wojewódzkiego. Zapytał, kto jest „za” tym, aby punkt 21. był punktem 9. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wprowadził 

zmianę do porządku obrad, a mianowicie punkt 21 pn. Rozpatrzenie wniosków 

dyrektorów szkół: II Liceum Ogólnokształcącego im. J. Korczaka w Wieluniu, Zespołu 

Szkół nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu, dla których organem prowadzącym jest powiat 

wieluński o wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków w budżecie powiatu 

wieluńskiego w 2022 r. w związku ze złożeniem wniosku przez powiat wieluński  

w ramach rządowego programu Aktywna tablica zostanie rozpatrzony jako punkt 9 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że poza 

tym wszystkie pozostałe punkty są bez zmian. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

porządku obrad z zaproponowaną zmianą. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad z wprowadzoną zmianą (głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 
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1. Otwarcie CXL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji  

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora  

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

– kontynuacja sprawy z CXXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

16.05.2022 r.  

6. Przyjęcie sprawozdania finansowego powiatu wieluńskiego za 2021 r. – temat 

sesyjny.  

7. Przyjęcie informacji z wykonania budżetu powiatu wieluńskiego za 2021 r.  

i podanie do publicznej wiadomości.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie określenia form i trybu 

udzielania pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym  

na terytorium tego państwa.  

9. Rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół: II Liceum Ogólnokształcącego  

im. J. Korczaka w Wieluniu, Zespołu Szkół nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu,  

dla których organem prowadzącym jest powiat wieluński o wyrażenie zgody  

na zabezpieczenie środków w budżecie powiatu wieluńskiego w 2022 r.  

w związku ze złożeniem wniosku przez powiat wieluński w ramach rządowego 

programu Aktywna tablica.   

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

13. Zapoznanie z odpowiedzią Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu dotyczącą ilości dzieci z terenu powiatu wieluńskiego zamieszkałych 
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w domach dziecka poza obszarem naszego powiatu - kontynuacja sprawy  

z CXXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 16.05.2022 r.  

14. Analiza sprawozdania o przychodach, kosztach i wyniku finansowym SP ZOZ  

w Wieluniu za I kwartał 2022.   

15. Zapoznanie z odpowiedzią Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi na wniosek 

Wicestarosty Wieluńskiego Pana Krzysztofa Dziuby, złożony na CXXXVIII 

posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu w dniu 25.04.2022 r. w sprawie 

rozszerzenia informacji dotyczącej inwestycji na drodze wojewódzkiej nr 481.  

16. Rozpatrzenie prośby Wójta Gminy Skomlin wnioskującego o zmianę  

i przeniesienie terminu zabezpieczenia kwoty przez gminę na zadanie  

pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 4512E w m. Wróblew”.  

17. Zapoznanie z uchwałami Rady Gminy Konopnica z dnia 28.04.2022 r.: 

a) Nr XXXVI/239/22 w sprawie wspólnej realizacji zadań w ramach inicjatyw 

samorządowych z Powiatem Wieluńskim - dot. przebudowy drogi powiatowej  

nr 2312E Osieczno-Wrońsko-Konopnica na odcinku od miejscowości 

Wrońsko do drogi powiatowej nr 4536E Rychłocice-Osjaków-Siemkowice-

Pajęczno w miejscowości Konopnica; 

b) Nr XXXVI/240/22 w sprawie wspólnej realizacji zadań w ramach inicjatyw 

samorządowych z Powiatem Wieluńskim - dot. przebudowy drogi powiatowej  

nr 4533E Górki Konopnica-Bębnów-Wielgie-Stolec na odcinku  

od miejscowości Konopnica do granicy z gminą Ostrówek w miejscowości 

Bębnów; 

c) Nr XXXVI/241/22 w sprawie wspólnej realizacji zadań w ramach inicjatyw 

samorządowych z Powiatem Wieluńskim - dot. przebudowy drogi powiatowej  

nr 4532E Konopnica-Szynkielów-Złoczew na odcinku od drogi wojewódzkiej  

w miejscowości Szynkielów do granicy z gminą Złoczew w miejscowości 

Szynkielów.  

18. Rozpatrzenie wniosków i zaleceń pokontrolnych Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

w Wieluniu z kontroli Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu w zakresie 

inwestycji: „Przebudowa drogi powiatowej nr 4510E Wieluń-Toplin w m. Mokrsko” 

oraz stanu dróg powiatowych i zaakceptowanie projektu odpowiedzi.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Wicestarosty Wieluńskiego do załatwiania w imieniu Zarządu Powiatu w Wieluniu 
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spraw z zakresu zarządzania drogami powiatowymi oraz do wydawania decyzji 

administracyjnych.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Gminy Mokrsko nieruchomości 

położonej w obrębie Jasna Góra, gmina Mokrsko. 

21. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o zawarciu 

następujących umów: 

a) umowy nieodpłatnego użyczenia hali sportowej z Dyrektorem Powiatowego 

Młodzieżowego Domu Kultury i Sportu w Wieluniu; 

b) umowy najmu sali konferencyjnej WB1 z osobą fizyczną; 

c) umowy nieodpłatnego użyczenia sali konferencyjnej z Dyrektorem Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu; 

d) umowy najmu sali konferencyjnej WB1 z osobą fizyczną.  

22. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

Regulaminu określającego wysokość stawek oraz szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe 

warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  

i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom zatrudnionym w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński i przekazanie 

do konsultacji związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli.  

23. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zasad rozliczania 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, dla których ustalony 

plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, zasad 

udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycielom zajmującym stanowiska kierownicze oraz zwalniania  

ich od obowiązku realizacji tych zajęć i określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru dla nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela oraz 

określenia zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć  

w kształceniu zaocznym i przekazanie do konsultacji związkom zawodowym 

zrzeszającym nauczycieli.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia stanowiska 

Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu.  

25. Sprawy bieżące. 

26. Wolne wnioski. 
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27. Zamknięcie CXL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CXXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do treści protokołu. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem protokołu  

nr 139 z CXXXIX Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 139/22 z CXXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

 

 

Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia  

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu 

– kontynuacja sprawy z CXXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 16.05.2022 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał kierownika 

Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych – panią Patrycję Świtalską. Powiedział,  

że mają skład przedstawicieli podmiotu tworzącego w liczbie 4 osób:  

Krzysztof Dziuba, Krystyna Miśkiewicz, Henryk Wojcieszak, Waldemar Borczyk  

i przedstawicielem Rady Społecznej jest pani Maria Zarębska. Zapytał, czy ktoś ma 

jeszcze jakieś inne propozycje. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma tylko takie 

uwagi, aby w tytule uchwały zmienić rok. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że tego nie zauważyła. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że tak,  

bo tu jest rok 2021, a mamy rok 2022. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

ze wskazaną poprawką.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 882/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia konkursu  

na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu z poprawką, polegającą na wpisaniu poprawnego roku w dacie podjęcia 

uchwały (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 882/22 stanowi załącznik do protokołu. 

  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił,  

że w materiałach trzeba to wymienić. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że tak. 

 

 

Pkt 6 

Przyjęcie sprawozdania finansowego powiatu wieluńskiego za 2021 r. – temat 

sesyjny.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu krótko omówił przedmiotową 

sprawę. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował panu 

skarbnikowi i zapytał, czy są jakieś pytania do tego sprawozdania. Nikt się nie zgłosił. 

Zarządził głosowanie „za” przyjęciem sprawozdania. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie  finansowe powiatu wieluńskiego za 2021 r. – temat sesyjny 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 7 

Przyjęcie informacji z wykonania budżetu powiatu wieluńskiego za 2021 r.  

i podanie do publicznej wiadomości.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu krótko omówił przedmiotową 

sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

radnemu Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odnośnie wykazu osób  

to w tamtym roku to były te, które korzystały z platformy i z Urzędu Pracy, a w tym 

roku? Zapytał, czy to są te z ZUS-u, którzy następnie korzystali z ramach covidowej 

pomocy, bo to chyba większość tak jak było, w poprzednim roku były wszystkie te, 

które miały pożyczki z urzędu pracy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że to są między innymi te osoby, które korzystały z pomocy publicznej poprzez urząd 

pracy, którzy otrzymali środki.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że po prostu chciał 

sprecyzować. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że urząd pracy. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy tylko urząd pracy 

czy ZUS-owskie te rzeczy.   

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński odpowiedział, że z ZUS-u 

nas nie dotyczy, tylko urząd pracy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że tych 

podmiotów jest bardzo dużo. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w tamtym roku 

było dużo więcej, bo było więcej pożyczek takich 5-tysięcznych. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że gminy nie mają 

urzędów pracy na przykład, ale wie, że w gminach pokazywani są znowu ci co paliwo 

dostali (akcyza). 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że wszystkie te ulgi 

dodatkowe. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tutaj akurat 

tylko i wyłącznie te właśnie – akcyza podatku.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem informacji. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację z wykonania budżetu powiatu wieluńskiego za 2021 r., która następnie 

została podana do publicznej wiadomości (głosowało 5 członków Zarządu).  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że w tym punkcie jest 

taka ciekawostka, że można sobie zobaczyć ile zapłaciliśmy za opiekę nad dziećmi.  
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Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie określenia form 

i trybu udzielania pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jako 

Zarząd musieli przygotować na podstawie uchwały Rady Powiatu formy i tryb 

udzielenia pomocy obywatelom Ukrainy. Tutaj wydział finansowy przygotował  

to na potrzeby Zarządu. Dodał, że myśli, że tutaj cały aspekt pomocy, że tak powie 

został uwzględniony, to czym się zajmują bądź też będą się zajmować.  

Te środki, które są w budżecie powiatu zabezpieczone na ten cel są tutaj 

uwzględnione. Zapytał, czy ktoś ma pytania, czy pan skarbnik chciałby coś dodać. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zwrócił się do pana skarbnika  

z pytaniem o środki, które mają teoretycznie jako darowiznę, co Fundacja użycza, jak 

to będzie ewidencjonowane. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że to jest na wniosek starosty, faktura jest wystawiana na Fundację i starosta 

akceptuje bądź nie akceptuje. To jest zupełnie oddzielne, poza budżetem. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zwrócił się do pana starosty,  

czy mógłby o tych środkach, jak to jest rozliczane, bo pan wspomniał o tych 

środkach, że są w budżecie. Zapytał, czy są na to jakieś dotacje z zewnątrz. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że też są dotacje, otrzymują dotacje. Poprosił pana skarbnika o zabranie głosu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to 135 tys. zł 

mieliśmy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że ile, 

130 tys. zł chyba wykorzystaliśmy.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu  dodał, że było chyba 135 tys. zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że 135 tys. zł chyba wykorzystali, a jest 890 tys. zł.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak,  

ale to są pieniądze, dotacja z urzędu wojewódzkiego, bo naszych środków  

nie angażowaliśmy. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że 13 tys. zł. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że 13 tys. zł  

coś takiego na razie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że z tych 

ponad 200 tys. zł to 13 tys. zł wykorzystaliśmy, trudno przewidzieć jaka będzie 

sytuacja, dlatego to jeszcze wszystko, te środki z Fundacji to robimy to tak naprawdę  

w takim minimalnym zakresie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, że recepty raz były  

na 400 zł. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że 2 faktury chyba opisywał, ale to już nie pamięta czy wyjazd był do obywateli 

Ukrainy, wyjazd do filharmonii, gdzie było zaproszenie z urzędu marszałkowskiego, 

tam było chyba 6 tys. zł, czy 5 tys. zł. taki wyjazd kosztował. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że tylko z tej dotacji, 

którą otrzymujemy z urzędu wojewódzkiego są realizowane tylko te pierwsze dwa: 

poszukiwanie i organizację miejsc czasowego pobytu z całodziennym wyżywieniem 

oraz pozyskiwanie środków czystości i higieny osobistej oraz innych produktów,  

czyli urząd wojewódzki tylko to wyłącznie finansuje. Dodał, że reszta zadań  

jest finansowana przez nas. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odrzekł, że w Bursie 

jest chyba 12 osób. Dodał, że w Bursie to za wyżywienie płacimy i to co jest, bo tam 

catering jest przygotowany. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu przekazał, że oczywiście 

obciążają nas też notami gminy za pobyt tych mieszkańców u nich, bo oni realizują  

te zadania. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że realizują zadania i są spisane porozumienia z gminami. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy dotacja przechodzi 

przez nas. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że przez nas, przesyłamy je w porozumieniu podpisane przez wszystkie jednostki 

samorządu terytorialnego, które w swoich, jeszcze raz podkreśla, w swoich zasobach 

mieszkaniowych udzielili pomocy w sprawie zakwaterowania i wyżywienia. 
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że przeprasza, że tak 

drąży, ale na przykład utrzymanie wyżywienia tych osób w Bursie to jest w tej chwili 

pokrywane z naszego budżetu, tak? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie, 

to jest z dotacji. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu podkreślił, że najpierw 

ponosimy koszty i później rozliczamy się z otrzymanej dotacji. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że z dotacji  

z urzędem wojewódzkim. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopowiedział, że otrzymujemy,  

o ile się nie myli, teraz otrzymują 70 zł na osobę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak, 

70 zł na osobę, a osoby prywatne, które przyjmują mają 40 zł. Zapytał, czy jeszcze 

ktoś ma pytanie w tym temacie. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie  

„za” podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 883/22 w sprawie określenia form i trybu udzielania pomocy obywatelom Ukrainy  

w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 883/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 9 

Rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół: II Liceum Ogólnokształcącego  

im. J. Korczaka w Wieluniu, Zespołu Szkół nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu,  

dla których organem prowadzącym jest powiat wieluński o wyrażenie zgody  

na zabezpieczenie środków w budżecie powiatu wieluńskiego w 2022 r.  

w związku ze złożeniem wniosku przez powiat wieluński w ramach rządowego 

programu Aktywna tablica.   
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że dwie 

szkoły złożyły taką potrzebę. Dodał, że maksymalna kwota wsparcia to jest 14 tys. zł.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że naszego,  

a chciał się zapytać czy te ceny są zawyżone czy są zaniżone, czy są aktualne, 

realne. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że realne na moment składania wniosku. Dodał,  

że wszyscy zostali obowiązani do sprawdzenia realnych cen z poprzedniego 

rozdania. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył,  

że tu w ramach jest zakup laptopa. Zapytał, czy pan naczelnik jest w stanie 

odpowiedzieć czy ten wniosek dotyczy tylko i wyłącznie Aktywnej tablicy, mówi  

tu o wkładzie własnym, czy to dotyczy również osprzętu, czyli laptopa, projektora itd. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że projekt dotyczy sprzętu. Aktywna tablica jest nazwą 

projektu. Natomiast skład projektowanego zapotrzebowania przez szkoły jest 

zgłaszany, są zgłaszane potrzeby, wielokrotnie dotyczy to sprzętu elektronicznego 

związanego głównie z audiowizualnym przekazem informacji i zdalną edukacją, 

komunikacją itd. Specyfikacja przygotowana jest czasami i jest też brany pod uwagę 

sprzęt, jeżeli chodzi o zapotrzebowanie. Taki jest cel całego projektu, aby wzmocnić 

w tym obszarze placówki oświatowe i dotyczy to szkoły, czyli typów szkół. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy to jest jedyny 

termin w tym roku. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że nie jest w stanie tego powiedzieć. Dodał, że były 

wcześniejsze terminy, ale tam też nie wszystkie przeszły, bo tam dodatkowo 

punktowany jest udział w różnego rodzaju projektach. W tej chwili wydaje się,  

ale to jest tylko jego zdanie, że wyżej punktowane będą wnioski Zespołu  Szkół nr 2, 

ale nie liceum, powtarza jeszcze, nie liceum. Uważa, że trzeba o tym mówić. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że boi się jednej rzeczy, 

że jeżeli tutaj ruszą z tym i będzie następny nabór, to znowu będzie następna szkoła 

i później będzie trudno wytłumaczyć innej szkole, że już nie ma pieniędzy na ten cel. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że już były inne szkoły. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czyli w tym roku żadna 

szkoła już nie złoży.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji powiedział, że nie odpowie, bo nie wie czy coś się nie pojawi,  

ale prawdopodobnie nie. Tak może powiedzieć, bo to jest pół roku, a jest maj.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że tu głównie 

chodzi o ten wkład własny. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyraził swoje zdanie, że każde 

pieniądze i każda oszczędność są dla niego ważne i tutaj jest rozdarty,  

czy nie skorzystać i nie zyskać 42 tys. zł kosztem 10 tys. zł, a z drugiej strony,  

żeby znowu nie okazało się, że będzie musiał wziąć następne 100 tys. zł.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że zyskają 31 tys. zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tutaj 

na przykład w Zespole Szkół nr 2 widzi, że całkowita wartość wkładu własnego 

organu to jest 3,5 tys. zł. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że 3 razy 3,5 tys. zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wnioskowana kwota wsparcia finansowego to jest 14 tys. zł, a dofinansowanie  

42 tys. zł.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to dobrze, 

przeprasza pana skarbnika i cofa. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał,  

że dofinansowanie 42 tys. zł i tutaj jest II Liceum Ogólnokształcące. Wynika  

to z wniosku. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że finansowanie 80%. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że 17,5 tys. zł 

i 17,5 tys. zł, bo on tak to rozumie. Czy to nie jest tak, bo nie wie jaka jest całkowita 

wartość zadania, bo na początku jest napisane, że jest 52 500 zł. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopowiedział, że trzy razy  

17,5 tys. zł.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że to są zsumowane dwa projekty: z Zespołu Szkół nr 2  

i II LO. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że wkład własny przy 

tym 17,5 tys. zł to jest 3,5 tys. zł, ponieważ 14 tys. zł to jest wnioskowana kwota 

wsparcia. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że to jest całkowita suma. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, kiedy te środki trzeba 

by było zabezpieczyć, kiedy jest decyzja o tych środkach. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że trudno mu powiedzieć. Zwykle jest to kilka tygodni  

na rozpatrzenie. Wniosek przechodzi albo nie przechodzi z przyczyn formalnych,  

a następnie czekają na decyzję. Dodał, że decyzje są najczęściej ogłaszane 

elektronicznie.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że to za 2 miesiące na pewno. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że maj, czerwiec.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, że to nie jest pewne, 

czy dostaną czy nie. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że tak, oczywiście, bo to jest konkurs.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że jeżeli może  

to prosiłby, żeby na przyszłość już więcej wniosków w tym roku już nie było. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że sytuacja 

jest trudna. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji powiedział, że stoi na stanowisku takim jak pan skarbnik. To znaczy,  

czy warto zainwestować 10,5 tys. zł zyskując wartość, która jest tam wpisana 

dofinansowania. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński dodał, że to też  

nie da się tak ogólnie powiedzieć, bo zależy o co chodzi. Czasami trzeba  

to zrobić.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział, że potem może wyjść, 

że muszą kupić za 100%, a tutaj mamy 80% dotacji. On by był za tym, żeby składać  

i żeby był właśnie taki wymóg, żeby nie przychodzili i nie chcieli potem za 100%,  

bo przyjdzie, że egzamin, czy nie ma komputera. Dodał, że lepiej składać takie 

projekty i pozyskiwać ten sprzęt w ramach dotacji 80%, niż kupować go w 100%  

za swoje pieniądze, bo nas sytuacja zmusi. 



21 
 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji powiedział, że sprzęt się starzeje i taki 5-letni sprzęt to praktycznie jest  

do wymiany.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że myśli, że 10 tys. zł to nie 

jest duży wkład . 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

wyrażeniem zgody na zabezpieczenie 10 500 zł w związku ze złożonym wnioskiem. 

  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o zabezpieczeniu kwoty 10 500,00 zł w budżecie powiatu wieluńskiego w związku  

ze złożeniem wniosku przez powiat wieluński w ramach rządowego programu 

Aktywna tablica (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiały w ww. sprawie stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że zawsze się 

obawia tego, że później jeszcze koszty wzrosną, bo to jest minimalne, a później 

jeszcze to, że jeszcze jakiś osprzęt. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji zapytał, czy z tym związany. Powiedział, że to jest właśnie tylko osprzęt, 

to jest sprzęt i nic innego, czyli tutaj nie trzeba dodatkowo sieci tak jak w pracowni 

komputerowej zabezpieczać. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał pana 

naczelnika, dlaczego tak późno. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że dlatego, że to są terminy nie od nich uzależnione.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jak 

niezależne, jak wiadomo, że do 30. maja, czy do 31. maja trzeba złożyć ten wniosek. 

To już wcześniej jest opublikowane. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że przekaże panu staroście ponownie wszystkie terminy, 

które są wskazane.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że ten 

wniosek został wypełniony 29.04. i jest to w ostatniej chwili. Nie wie, kiedy było 

dostarczone do urzędu, ale trzeba porozmawiać z dyrektorami na ten temat, żeby nie 

było w ostatniej chwili, bo nawet drugi wniosek jest z 06.05., a mamy 30.05., a 16.05 

był Zarząd. Zamknął punkt.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił przerwę  

w obradach z powodu Sesji Rady Powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

po przewie. Zarząd Powiatu obraduje w pełnym 5 osobowym składzie. 

 

 

Pkt 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał pana 

skarbnika, czy chciałby coś dopowiedzieć.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie. Wszystko 

jest jasne. Dodał, że omawiał temat na poprzednim Zarządzie i też na Komisji 

Budżetu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozumie, że nie ma pytań. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 884/22 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu).  
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Uchwała Nr 884/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

  

Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy to jest  

w całej wysokości 63 tys. zł.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że 61 938 zł  

to jest wysokość wszystkich dotacji, a tutaj na rodziny zastępcze jest zmniejszenie 

5 511 zł, na działalność placówek opiekuńczo-wychowawczych zwiększenie o 123 zł, 

na pomoc dla cudzoziemców 48 960 zł i środki na finansowanie własnych zadań 

bieżących 18 366 zł. Dodał, że to jest między innymi kwota dotycząca wynagrodzenia 

nauczycieli w związku z pomocą dla Ukrainy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś  

z członków Zarządu ma pytania do pana skarbnika. Nikt się nie zgłosił. Zapytał,  

kto jest „za” podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 885/22 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 885/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

wszystko zgodne z tym, co Zarząd podjął przed chwilą. Zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 886/22 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 886/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 13 

Zapoznanie z odpowiedzią Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Wieluniu dotyczącą ilości dzieci z terenu powiatu wieluńskiego 

zamieszkałych w domach dziecka poza obszarem naszego powiatu 

- kontynuacja sprawy z CXXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

16.05.2022 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał dyrektora 

PCPR w Wieluniu – panią Beatę Korczewską oraz kierownika Zdrowia i Spraw 

Społecznych – panią Patrycję Świtalską. Powiedział, że otrzymali informację 

przygotowaną przez panią dyrektor, z której wynika, że tylko troje dzieci przebywa 

poza obszarem naszego powiatu. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu potwierdziła  

i uściśliła, że w takiej placówce opiekuńczo-wychowawczej tylko jedno dziecko mają, 

a dwoje dzieci w rodzinnych domach dziecka.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił  

o powtórzenie. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu powtórzyła, że jedno 

dziecko mają w placówce opiekuńczo-wychowawczej typu socjalizacyjnego,  

czyli takiej jak w Komornikach, a dwójkę dzieci mają w rodzinnych domach dziecka: 

jedno na terenie powiatu wieruszowskiego, drugie na terenie powiatu 

pajęczańskiego. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy może zadać pytanie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

radnemu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy wiadomo ile nas 

kosztuje utrzymanie dziecka w takiej rodzinie zastępczej. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu zapytała, czy chodzi 

o Rodzinny Dom Dziecka. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odpowiedział, że w rodzinnym 

domu dziecka. 

 Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu poinformowała,  

że w gminie Pajęczno jest na ten rok 2 840 zł, a w gminie Wieruszów 2 686 zł 

miesięcznie. Taki jest koszt utrzymania. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

taniej niż pobyt w domu dziecka. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu dodała, że rodzinna 

jest znacznie tańsza, bo tam nie ma całej obsługi.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, ile w tej pozostałej placówce. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że 6 280 zł. Natomiast tam jest jeden chłopiec, którego planują w okresie 

wakacyjnym spróbować przenieść do naszej placówki. Wytłumaczyła dlaczego, 

ponieważ chłopiec najprawdopodobniej będzie umieszczony w MOW-ie 

(Młodzieżowy Ośrodek Wychowawczy). 16. czerwca jest wyznaczona sprawa  

w sądzie w powiecie wągrowskim, bo tam na ten moment przebywa. Dodała,  

że chłopiec ucieka, są z nim problemy wychowawcze i wszystko wskazuje na to,  

że będzie skierowany do MOW-u, a jak będzie skierowany do MOW-u, a będzie  

na stanie placówki w Kaliskach to nadal będziemy za niego płacić, chociaż on tam 

faktycznie nie będzie przebywał, więc o wiele taniej jest, żeby on był  na terenie 
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naszej placówki z tym, że tutaj musi na to zgodzić się wojewoda. Dopowiedziała,  

że jest taka możliwość, jeżeli mają dzieci będące w naszej placówce  

na stanie nieprzebywające na co dzień, a mają taką dziewczynkę, jedno dziecko, 

które jest w MOW-ie i drugie w Specjalnym Ośrodku Szkolnym w Gromadzicach, 

więc mają możliwość wystąpić na ich miejsce do wojewody o zgodę na przeniesienie. 

Wtedy mieliby jedno dziecko ponad stan za zgodą wojewody, więc standardy  

by utrzymali. Natomiast faktycznie najprawdopodobniej, więc czekają  

na postanowienie tamtego sądu. Powiedziała, że on będzie w MOW-ie przebywał 

cały czas do pełnoletności i tutaj, żeby nie ponosić już tych kosztów to chcieliby 

spróbować wystąpić do wojewody, ale to jest dopiero w planach, więc tak to wygląda 

na dzień dzisiejszy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

są jakieś pytania. Udzielił głosu radnemu Wojcieszakowi. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w związku  

z wykonaniem budżetu były dotacje udzielone do innych ośrodków to było w ciągu 

roku, tak? 

 Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że w ciągu roku. Dodała, że to są dzieci w rodzinach zastępczych. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy w rodzinach 

zastępczych i domach dziecka też. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że nie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy w placówkach. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak, bo jest powiat węgrowski. Dodała, że to jest za cały rok. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że korzystając  

z obecności pani dyrektor chciał zapytać, czy na terenie powiatu wieluńskiego  

są rodzinne domy dziecka. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że nie ma.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, jak to wygląda w okolicy, 

czy pani dyrektor się orientuje. 
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Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że w powiecie wieruszowskim są dwa albo trzy już na ten moment i w pajęczańskim 

jest jeden. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał,  

że „Happy Kids”. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział, że w Czastarach. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odrzekła, że tak. 

Zaraz powie dokładnie. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że w Wieruszowie  

też jest. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu poinformowała,  

że w Wieruszowie jest: w Lubczynie, w Sokolnikach i w Czastarach, czyli są trzy 

rodzinne domy dziecka prowadzone przez Stowarzyszenie – Fundację „Happy Kids”  

i w powiecie pajęczańskim jest jeden w Kiedosach. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy jeżeli ktoś decyduje 

się na rodzinny dom dziecka to ile otrzymuje na przykład, bo wiadomo, że dostaje 

dofinansowanie na dziecko. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że to jest w granicach 3 tys. zł, bo to jest wszystko zależne, to się wylicza tak 

podobnie jak w placówce opiekuńczo-wychowawczej. Tutaj są określone ustawowo 

maksymalne kwoty, bo tutaj są koszty na utrzymanie, ale wchodzą w to głównie 

rachunki, światło, prąd, telefony, więc są górne granice. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński zwrócił uwagę, że jeden  

z rodziców jeszcze dostaje pensje, jako dyrektor tego domu dziecka. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu powiedziała, że tak. 

Natomiast to się wszystko rozkłada. Dodała, że może być w takim rodzinnym domu 

dziecka 8 dzieci, więc te wszystkie koszty się rozkładają. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że się tak zastanawiał, 

bo wielu ludzi przyjęło osoby z Ukrainy, a nikt nie pomyślał, żeby swoje dzieci 

przyjmować. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to nie 

jest takie proste, bo trzeba przejść odpowiedni kurs, mieć predyspozycje. 
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Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu dodała, że trzeba 

mieć uprawnienia, skończyć szkolenie i trzeba umieć się tymi dziećmi opiekować 

24h/dobę, chociaż teraz już są urlopy dla tych osób pełniących. To jest 30 dni w roku. 

Natomiast ekonomicznie to jest o wiele tańsze. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozumie, że nie ma więcej pytań. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z odpowiedzią Dyrektora 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu dotyczącą ilości dzieci z terenu 

powiatu wieluńskiego zamieszkałych w domach dziecka poza obszarem naszego 

powiatu  - kontynuacja sprawy z CXXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu 

z dnia 16.05.2022 r. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował pani 

dyrektor i zapytał, czy ma jeszcze coś do przekazania. 

 Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że jeszcze będzie na pewno informacja o Stowarzyszeniu „TACY SAMI”, które  

chce ruszać z Warsztatem Terapii Zajęciowej. Mają obietnicę z RCPS-u (Regionalne 

Centrum Pomocy Społecznej), że mogą uzyskać środki. Natomiast nie dostała 

jeszcze od Stowarzyszenia dokumentów. Jeżeli tylko otrzyma to przedstawi 

Zarządowi tę informację. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że prosi 

przekazać panu prezesowi tegoż Stowarzyszenia, że w lipcu nie będą się zbierać 

tylko do jednego punktu. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu powiedziała, że zdaje 

sobie z tego sprawę. Natomiast czeka, nie dostała jeszcze informacji. Wstępny 

kosztorys, który nie spełnia wymogów jak tylko będzie to ma nadzieję, że w czerwcu 

uda jej się to przedstawić. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że forma 

dotacji musi też przejść uchwałą Rady Powiatu. 
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Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu powiedziała,  

że dotacja, środki są już wstępnie zarezerwowane uchwałą Rady Powiatu. Natomiast 

musi być zgoda na podpisanie umowy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

dokładnie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to jest 300 tys. zł.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak, 300 tys. zł. Poinformowała, że muszą czekać na dokumenty ze strony,  

bo ta inwestycja musi być podzielna na etapy, więc teraz musi Stowarzyszenie 

przedłożyć dokumenty jak to ma wyglądać na dzień dzisiejszy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że o tę informację mu chodziło. 

 

 

Pkt 14 

Analiza sprawozdania o przychodach, kosztach i wyniku finansowym SP ZOZ  

w Wieluniu za I kwartał 2022.   

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał dyrektora  

SP ZOZ w Wieluniu – panią Annę Freus. Zapytał, czy chciałaby coś dodać  

do przedstawionego materiału. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu omówiła 

przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił,  

aby powiedzieć, skoro pani dyrektor poruszyła temat radiologów, nawiązując  

do pytania pana przewodniczącego na sesji Rady Powiatu, ile się czeka za opisem  

u nas w szpitalu. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że mamy trzy długości okresu oczekiwania: cito, pilne i tryb normalny. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w trybie normalnym.  

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu poinformowała,  

że w trybie normalnym jest to dwa tygodnie, zgodnie z zapisami umowy. Dodała,  
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że mówi o umowie z firmą, która opisuje, bo to jest firma zewnętrzna i w przypadku 

niedostosowania terminu itd., jeżeli się takie zdarzą, to będą je ewidencjonować  

i na podstawie kar umownych dochodzić.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

radnemu Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poprosił o szczegóły wyceny.  

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że dlatego, 

że Fundusz i AOTMiT, czyli Agencja Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji 

tutaj zapowiadała, że albo podwyżka 1. lipca będzie odrębnym przelewem  

po peselach albo zrewidują koszty procedur i podwyższą wycenę procedur  

i te podwyżki będą w tym ukryte. Biorąc pod uwagę stopień zaawansowania prac  

na ostatnich spotkaniach wynikało, że jednak będzie to peselami. Mimo wszystko 

bardzo silny jest napór ze strony dyrektorów szpitali, podnoszą ten temat, że nawet 

sezonu grzewczego szpitale nie przeżyją, nie ma takiej możliwości, żeby się 

zbilansować. Dodała, że w tym momencie biorąc pod uwagę koszty, które idą, 

inflacja, oczekiwania płacowe, jeżeli nie będzie lepszej wyceny procedur to myśli,  

że już prezes NFZ-u, prezes Agencji Oceny Technologii Medycznej, również 

Ministerstwo Zdrowia, też na takim spotkaniu była, oni mają tę świadomość, że takie 

przeliczenie procedur musi być dokonane, dlatego że przy obecnej wycenie, kiedy 

kilka lat się nie zmieniała. Teraz troszeczkę, jeżeli chodzi o ambulatoryjną opiekę 

specjalistyczną podnieśli wycenę, ale to jest ciągle za mało. Dopowiedziała,  

że w naszym szpitalu ambulatoryjna opieka specjalistyczna jest nadal marginalna, 

także ona tutaj rewolucji nie zrobi, najważniejszy u nich jest jednak ten ryczałt, a tak 

jak mówi de facto 1,5% w przeliczeniu ryczałtu to jest bardzo, bardzo mało, bo żeby 

zrównoważyć podwyżki tak naprawdę, które odbyły się w grudniu, w styczniu  

to musieliby zrewidować poziom ryczałtu o 8% tak naprawdę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał jak  

w tej chwili jest punkt wyceniany. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że to w specjalistyce został podniesiony. Jeżeli chodzi o specjalistykę to punkt był  

na poziomie 1,16. Najpierw był 1, potem 1,16 i teraz się mówi, że ma być 

podniesiony do około 1,60. Dodała, że jeżeli chodzi o poziom ryczałtu to 4,5% z tym, 

że 3% było covidowego, które zabierają i to jest sytuacja w każdym szpitalu, który 

miał jakieś tam oddziały covidowe, czyli 1,5% w górę. Jeżeli chodzi o poziom 
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wykonania ryczałtu za te 3 miesiące, bo myśli, że to też jest istotne, on był na 

poziomie 91%, także mają tą świadomość, że muszą przyspieszać. Wtedy też 

funkcjonował oddział covidowy, także nie jest niepokojący ten poziom 91%.  

Ma wrażenie, że on tak naprawdę daje nam też informację, że w ramach obecnego 

ryczałtu nie mogą rozszerzać działalności, bo rzeczywiście była tutaj taka możliwość  

i chęć urologów na realizowanie procedur urologicznych, być może nawet oddziału, 

pododdziału urologicznego. Dodała, że świetna sprawa tylko, że jeżeli nam wejdą  

w ryczałt, dlatego nie mogą na to pozwolić, ale przy tej okazji chcą walczyć o większy 

ryczałt. Nie wie na ile to będzie skuteczne, ale muszą próbować po prostu, bo tutaj 

moce jak najbardziej są, zapotrzebowanie również. Dopowiedziała, że tych 

pacjentów urologicznych jest bardzo dużo i coraz więcej. Też w poradni rozszerzyli o 

dodatkowego urologa. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o dwie nowe poradnie: 

Poradnia Chirurgii Onkologicznej i Poradnia Leczenia Bólu.  

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak, dwie nowe poradnie. Rzeczywiście jest to, że media swoje nakręcają.  

W końcu zaczęli się pacjenci zapisywać do tych poradni, bo w Poradni Chirurgii 

Onkologicznej nie było chętnych. Teraz dopiero się uaktywniają pacjenci i zapisują 

się. Jeżeli chodzi o Poradnię Leczenia Bólu czekają na „zielone światło” ze strony 

NFZ-u, bo już była umowa, mają umowy z lekarzami, harmonogram opracowany, 

wszystko z ich strony jest dopełnione, a czekają na uaktywnienie w systemie. 

Dodała, że jest na bieżąco, w gorącej linii z NFZ-em, bo chciałaby, żeby  

to jak najszybciej ruszyło, bo pacjenci zaczęli się zapisywać. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

jeszcze pytania do przedstawionego materiału lub inne. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, 

co słychać w BGK. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że z BGK czekała w zasadzie na ten tydzień, dlatego że ich opiekun był w piątek  

na urlopie, także jutro będzie do niego dzwonić, z nim kontaktować się, może nawet 

dzisiaj jeszcze zdąży. Dodała, że temat został przekazany w ten sposób. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy to, co ustalili. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił,  

aby przedstawiła to pozostałym członkom. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu powiedziała,  

że w latach 2022 – 2025 chcieliby, żeby poziom spłat rat kapitału był na poziomie  

1,5 mln zł rocznie. Biorąc pod uwagę obecną sytuację, to co się dzieje, wzrost 

kosztów jest to w pełni zasadne. Dodała, że myśli, że jak spłacą 1,5 mln zł rocznie 

kapitału bez dodatkowego zadłużania się to naprawdę nie mają się czego wstydzić. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy to jest 

50% obecnie. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że obecnie tak, bo obecnie spłacamy blisko 2,9 mln zł, 2 mln 880 tys. zł, ale uważa,  

że szybciej zawsze można spłacić, nadpłacić itd., ale biorąc pod uwagę sytuację  

i to, co się dzieje chcą wystąpić z takim pismem i BGK wtedy na komitet swój 

skieruje, zobaczą czy będzie jakiś ruch w związku z marżą, będą się starali, żeby nie, 

ale pewne rzeczy są oczywiście od nich niezależne. Dodała, że „zielone światło”  

ze strony BGK jest. Nawet jest tutaj chęć, żeby im jakiś kredyt inwestycyjny, itd. tylko, 

że z dużą ostrożnością na te kredyty patrzy, bo oczywiście muszą je potem spłacać, 

ale jeśli nie ma wyjścia, to należy pomyśleć o inwestycyjnym, myśli o SOR (Szpitalny 

Oddział Ratunkowy), dlatego że inwestycja z końcem roku ma się zakończyć.  

Generalnie biorąc pod uwagę postęp prac wydaje się być niezagrożona,  

ale koszty rosną, już im wzrosło o 300 tys. zł to muszą mieć świadomość, że to jest 

naprawdę bardzo mało. Są tutaj również sytuacje związane, które wszystkie 

ewidencjonują i będą potem decydować co z tą sytuacją zrobić, bo częściowo 

wynikają z błędów projektowych, także tutaj jakby dalsze działania przed nimi, ale tak 

czy owak inwestycje trzeba skończyć. Nie stać ich na jakby zastanawianie się,  

co z tym zrobić. Uważa, że im dłużej tym gorzej i w tym roku ta inwestycja po prostu 

musi się skończyć, także w obecnym harmonogramie i tak mają bardzo komfortową 

sytuację dzięki powiatowi nie ukrywa, dlatego że masę środków mają przecież  

z różnych programów i tutaj rzeczywiście Państwo przychylili się za tym, żeby środki 

skierować na SOR, a nie na inne inwestycje. Ze środków szpitalnych jest tam 

obecnych 1,5 mln zł około, ale biorąc pod uwagę wzrost cen i to co się dzieje, nie wie 

jeszcze jak druga strona, bo jeżeli Fundusz się pięknie określi i strona przychodowa 

nam się zrewiduje, to też oczywiście jej spojrzenie na sprawę się zmieni, ale biorąc 

pod uwagę stan dzisiejszy uważa, że należało by kredyt inwestycyjny na ten wkład 
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własny szpitala wziąć, dlatego żeby nie szli bardziej w zobowiązania wymagalne, 

które już wzrosły. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kiedy  

to nastąpi, jak pani dyrektor przewiduje, ewentualnie ten kredyt inwestycyjny  

na pokrycie wzrostu cen. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że o kredyt inwestycyjny mogliby występować jak najszybciej, ale określić  

go na takiej zasadzie jak było, jeżeli chodzi o pomieszczenie rentgenodiagnostyki,  

bo tam rzeczywiście płatność i koszty ze strony szpitala były dopiero w momencie 

uruchomienia kredytu, jeżeli kredyt by nie był uruchamiany koszty by nie szły, także 

myśli, że tutaj zabezpieczenie warto mieć jak najszybciej. Dodała, że także myśli,  

że w tę stronę tutaj pewnie będą pisemnie się zwracać w najbliższym czasie. 

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu. Zarząd 

Powiatu obraduje w składzie 4 osobowym. Obradom przewodniczy pan Krzysztof 

Dziuba – Wicestarosta Wieluński.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że ma pytanie, 

jeżeli chodzi o ten kredyt inwestycyjny. Zapytał, w jakich latach byłby spłacony ten 

kredyt inwestycyjny. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że to jest do uzgodnienia, ustalenia. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył: czy to jest kredyt 

inwestycyjny czy inny to jego trzeba spłacić, ktoś musi go poręczyć, bo nie ukrywa, 

że sprawa przełożenia tych rat kredytowych przez te 3 lata jest bardzo dobrym 

pomysłem, ponieważ by to ułatwiło uchwalenie budżetu nie tylko w przyszłym,  

ale jeszcze w przyszłym roku, ale właśnie teraz znowu go boli ten kredyt 

inwestycyjny, o którym słyszy, bo też go muszą spłacić. Dodał, że przecież  

to też wchodzi w dług. 
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Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak. Z tym, że jeżeli wzięliby kredyt inwestycyjny na przykład na poziomie 2 mln zł.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, na ile lat byłby, też  

na 10 lat.  

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że mogą na 10, bo mogą od krótkiego okresu, mogą odczekać. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński zapytał, czy mogą  

to zabezpieczyć czymś innym niż poręczenie powiatu. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak jak rozmawiała to istnieje możliwość, ale na jakieś nieruchomości na przykład. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński dodał, że szpitala. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu powiedziała,  

że szpitala oni niechętnie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, ile da to z kolei jeszcze 

w odsetkach, bo spłacając mniejszy kapitał płacimy większe odsetki. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że takie symulacje oczywiście robili, nie wzięła ich ze sobą, bo plan był generalnie 

taki, żeby nie wydłużać spłaty, więc w tym samym okresie, biorąc pod uwagę obecny 

WIBOR to oczywiście to by uczyniło przez te 8 lat pewnie jakąś kwotę w okolicach  

2 mln zł dodatkowych kosztów, ale przy obecnym WIBOR.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że zyskują 1,5 na kapitale 

i zapytał, ile tracą na odsetkach. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że 18 tys. zł.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy miesięcznie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że tak liczył około  

200 tys. zł rocznie.  

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to chodzi  

o obsługę. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu przekazała,  

że uważa, że to jest sytuacja, w której nie za bardzo maja wybór, także to jest ta 

sytuacja raczej. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział, aby jeszcze poczekali. 
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Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu powiedziała,  

że czekanie w tej sytuacji nie jest chyba dobre. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że jeżeli chodzi  

o renegocjacje dotyczące tego kredytu i przeniesienia spłat kapitałowych na raty 

następne to trzeba działać. Uważa, że trzeba działać, a z tym kredytem 

inwestycyjnym. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu powiedziała,  

że z kredytem inwestycyjnym oczywiście poproszą o ofertę, którą będą omawiać 

dopiero, także to jest rzeczywiście taka sygnalizacja z jej strony, to nie jest temat  

na już, dlatego że na razie w pierwszej kolejności pójdą właśnie środki, które ma 

powiat plus jeszcze przecież dofinansowanie mają, bo to jest projekt, także środki, 

które by szpital musiał wydatkować to mówią o grudniu, o listopadzie, o końcu 

listopada/grudnia. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że mu chodzi o to,  

żeby poczekać może do po wakacji jak sytuacja się jakoś już unormuje. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu powiedziała,  

że tak, będą wiedzieć jak się przychody też ukształtują. Dodała, że to jak najbardziej 

tak, aczkolwiek nie czekałaby i tutaj tak rzeczywiście uwzględniali ze skarbnikiem,  

że jakby opcji nie ma w przypadku zawieszenia, jakby obniżenia spłat raty kapitałów 

na najbliższy rok. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jest za. 

 

 

Na salę obrad powrócił pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu. Zarząd 

Powiatu obraduje w składzie 5 osobowym. Obradom przewodniczy pan Marek Kieler. 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jaki to będzie miało 

wpływ na gwarancję. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, na jakie gwarancje. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że poręczenie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że właśnie  

o to chodzi, że korzystne, bo poręczenia zmaleją w roku 2023, 2024, 2025. Teraz 

mieszczą się praktycznie w widełkach dodając o wzroście stóp.   
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Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu uznała,  

że w zarządzaniu finansami, w zarządzaniu kredytem nie ma nic złego, bo świadczy 

o tym, że uprzedzają jakieś negatywne skutki, o których wiedzą, ceny rosną. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

są jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przeanalizował sprawozdanie o przychodach, 

kosztach i wyniku finansowym SP ZOZ w Wieluniu za I kwartał 2022.   

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

  

 

 

Pkt 15 

Zapoznanie z odpowiedzią Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi na wniosek 

Wicestarosty Wieluńskiego Pana Krzysztofa Dziuby, złożony na CXXXVIII 

posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu w dniu 25.04.2022 r. w sprawie 

rozszerzenia informacji dotyczącej inwestycji na drodze wojewódzkiej nr 481. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że ten 

punkt już się zrealizował, ponieważ było to na sesji Rady Powiatu. Udzielił głosu 

radnemu Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma taką uwagę 

odnośnie drożności informacji u nas. 25. kwietnia wpłynęło pismo z Zarządu Dróg 

Wojewódzkich - informacja o realizacji tego zadania i tam było napisane, że to jest 

właśnie na tej drodze, tylko nie było podane, że jest podpisana umowa.  

26. przewodniczący Rady polecił pismo przesłać wszystkim radnym do informacji,  

a dzień później Zarząd Powiatu pisał pismo do Powiatowego Zarządu Dróg,  

żeby wystosować pismo. Po czym jeszcze raz Zarząd Powiatu, nie wie czemu, wysłał 

to pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich 5. maja i dopiero przyszła odpowiedź  

z Zarządu taka sama jak już ostatnio z 25. maja.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że nie było 

jaki odcinek. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że był odcinek. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że odcinek był tylko 

to, że była podpisana umowa. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński powiedział, że to z sesji 

było. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że to z sesji wynikło. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zwrócił uwagę na obieg 

informacji. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się z przedmiotową odpowiedzią.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z odpowiedzią Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Łodzi na wniosek Wicestarosty Wieluńskiego Pana Krzysztofa 

Dziuby, złożony na CXXXVIII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu w dniu 

25.04.2022 r. w sprawie rozszerzenia informacji dotyczącej inwestycji na drodze 

wojewódzkiej nr 481.  

Materiały w ww. sprawie stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 16 

Rozpatrzenie prośby Wójta Gminy Skomlin wnioskującego o zmianę  

i przeniesienie terminu zabezpieczenia kwoty przez gminę na zadanie  

pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 4512E w m. Wróblew”. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał zastępcę 

kierownika PZD w Wieluniu – pana Bartłomieja Panka i naczelnika Wydziału 
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Komunikacji, Transportu i Dróg – pana Macieja Brysia. Udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kiedy kończy 

się umowa, w kwietniu 2023 r.  

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że umowa w tym roku. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że jest 2022 r. 

 Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu powiedział,  

że jeżeli chodzi o Wróblew to do końca roku 2022. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, że o to chodzi,  

bo nie wie jak gmina Skomlin chce przenieść tę kwotę, chyba że da nam darowiznę  

na zupełnie coś innego. 

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu zwrócił uwagę,  

że zaraz będzie przedłużenie tych umów, muszą się dowiedzieć od pani Anny Pakuły  

czy mogą to zakończenie ostateczne przenieść na przyszły rok. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że myślał, że to w kwietniu się kończy. 

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu powiedział,  

że Małyszyn jest do któregoś listopada. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński podkreślił, że to nic  

nie zmienia, bo pierwsze co płacimy, to płacimy ze swoich dodając, że wkład własny, 

promesą można płacić resztę, ale najpierw płacimy swój koszt, więc nic nam  

to nie da.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że o płatność 

też można wystąpić do promesy w pierwszej części.  

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński odpowiedział, że nie tylko 

raz będziemy występować. 

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu dopowiedział,  

że tym bardziej, że w tym Polskim Ładzie jest 5%, o które już wystąpił Hucz  

na Małyszynie, tzw. zaliczka i podejrzewa, że LARIX na Wróblewie też wystąpi  

o tę swoją zaliczkę równą 5%, czyli to jest około 0,5 mln zł, czyli to jest nasz wkład  

i gminy.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy to jest to 5%. 
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Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że tak. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński zapytał, czy będą  

to zaliczkować od razu. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że już faktura 

przyszła na zaliczkę od firmy Hucz na Małyszyn, tak? 

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że tak, około 200 tys. zł. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, kto jest wykonawcą  

na Wróblewie. 

 Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że LARIX. Dodał, że robota za 10 mln zł, czyli 5% to 0,5 mln zł. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że 500 tys. zł,  

czyli te 240 tys. zł, co występowali, tak? 256 tys. zł.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy może 

wójt to zrobić, jako refundację poniesionych kosztów na budowę. Dodał, że wydaje 

mu się, że jest prośba wójta, jakby teraz zawarli umowę z wójtem i umowa to już 

będzie go zobowiązywała, a my będziemy mieć zabezpieczenie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że mogą taką 

umowę podpisać, ale nie wie, czy podpisze pani skarbnik ze Skomlina taką umowę. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy do końca roku  

nie można przedłużyć. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że musimy zapłacić 

teraz te 500 tys. zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że on tych pieniędzy nie ma, czyli nie podpisze chyba, że w porozumieniu będzie,  

że rok 2023 i wtedy pani skarbnik też musi już zabezpieczyć środki w budżecie  

na rok 2023. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że zadanie jest 

jednoroczne. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, co robimy. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że trzeba by się 

zabezpieczyć. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że trzeba by 

się zabezpieczyć, a jedyną formą zabezpieczenia jest umowa. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, aby zaproponować 

umowę. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu poinformował, że postara się 

jakąś formę umowy z nimi. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że mogą jechać na spotkanie  

z nimi, przedstawić. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dopowiedział, że w odpowiedzi  

na to pismo zaproponować. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał,  

że zaproponować, że przygotują stosowny projekt porozumienia. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński powiedział, że pan Dybka 

ma rację, trzeba jechać i porozmawiać, czy zaprosić tutaj. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że mogą jechać,  

nie zna pani skarbnik.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że zostawia 

sprawę w toku.  

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński odpowiedział, że tak  

i doprowadzamy do spotkania.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że projekt 

odpowiedzi jest taki, że zaproponują panu wójtowi spotkanie w celu zawarcia umowy 

– sprawa w toku. Dodał, że po rozmowach Zarząd podejmie stanowisko. Powiedział, 

że rozumie, że Zarząd jest zgodny. Nikt nie zgłosił sprzeciwu.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu po zapoznaniu z pismem Wójta Gminy Skomlin 

wnioskującego o zmianę i przeniesienie terminu zabezpieczenia kwoty przez gminę  

na zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 4512E w m. Wróblew”, podjął 

decyzję o zaproponowaniu Wójtowi Gminy Skomlin spotkania w celu zawarcia 

umowy - sprawa w toku. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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     Pkt 17 

Zapoznanie z uchwałami Rady Gminy Konopnica z dnia 28.04.2022 r.: 

a) Nr XXXVI/239/22 w sprawie wspólnej realizacji zadań w ramach inicjatyw 

samorządowych z Powiatem Wieluńskim - dot. przebudowy drogi 

powiatowej nr 2312E Osieczno-Wrońsko-Konopnica na odcinku  

od miejscowości Wrońsko do drogi powiatowej nr 4536E Rychłocice-

Osjaków-Siemkowice-Pajęczno w miejscowości Konopnica; 

b) Nr XXXVI/240/22 w sprawie wspólnej realizacji zadań w ramach inicjatyw 

samorządowych z Powiatem Wieluńskim - dot. przebudowy drogi 

powiatowej nr 4533E Górki Konopnica-Bębnów-Wielgie-Stolec  

na odcinku od miejscowości Konopnica do granicy z gminą Ostrówek  

w miejscowości Bębnów; 

c) Nr XXXVI/241/22 w sprawie wspólnej realizacji zadań w ramach inicjatyw 

samorządowych z Powiatem Wieluńskim - dot. przebudowy drogi 

powiatowej nr 4532E Konopnica-Szynkielów-Złoczew na odcinku  

od drogi wojewódzkiej w miejscowości Szynkielów do granicy z gminą 

Złoczew w miejscowości Szynkielów. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że odpowiedź jest taka, że Zarząd zdaje sobie sprawę z potrzeb inwestycyjnych 

na terenie gminy Konopnica. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński powiedział, że może też 

podejmiemy uchwałę Rady Powiatu, że wyrażamy wolę wspólnej realizacji stosownie  

do możliwości finansowych powiatu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak, 

żeby napisać, że stosownie do możliwości finansowych powiatu. Dodał, że Zarząd 

widzi potrzebę wykonania wyżej wymienionych w piśmie projektów technicznych  

na wskazane odcinki dróg i stosownie do możliwości finansowych Zarząd podejmie 

decyzję w okresie późniejszym. Dotyczy to podpunktu a), b) i c). Zamknął punkt.  
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a), b), c) Zarząd Powiatu w Wieluniu po zapoznaniu z przedmiotowymi 

uchwałami, podjął decyzję o udzieleniu Wójtowi Gminy Konopnica odpowiedzi 

informującej, że Zarząd Powiatu zdaje sobie sprawę z potrzeb inwestycyjnych  

na terenie Gminy Konopnica oraz widzi potrzebę wykonania projektów technicznych 

na wskazane odcinki dróg i stosownie do możliwości finansowych powiatu, podejmie 

decyzję w późniejszym okresie.  

Materiały w ww. sprawie stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

     Pkt 18 

Rozpatrzenie wniosków i zaleceń pokontrolnych Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Wieluniu z kontroli Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

w zakresie inwestycji: „Przebudowa drogi powiatowej nr 4510E Wieluń-Toplin 

w m. Mokrsko” oraz stanu dróg powiatowych i zaakceptowanie projektu 

odpowiedzi. 

 

 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy komisja tam była. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że komisja była, komisja widziała. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy komisja nie zwróciła 

uwagi, że są nieaktualne te wartości mandatów na tablicy, które się wyświetla. 

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że w terenie nie byli. Byli tylko w PZD. Zauważył, że jest projekt odpowiedzi.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

zaakceptowaniem projektu odpowiedzi. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że jest za tym, żeby takie 

dodatkowe prace były konsultowane na Zarządzie. Powiedział, że niech się zgłaszają  

i mówią dlaczego. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że można. Zawsze to było na Radach Budowy.  
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że może jakieś większe 

rzeczy, bo wiadomo, że nie jakieś drobne.  

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu powiedział,  

że dzisiaj na te drobniejsze to są na nie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał,  

że jeśli pojawiają się w trakcie inwestycji pewne rzeczy, które na przykład  

jak tutaj dzisiaj pani wspomniała, że błędy projektowe, czy coś takiego wychodzą  

i tyle, i to trzeba zrobić. To jest decyzja taka, też nie ma nic przeciwko temu, żeby  

to na Zarządzie było. Zapytał, kto jest „za” zaakceptowaniem odpowiedzi. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował 

projekt odpowiedzi w przedmiotowej sprawie (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

  

 

     Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Wicestarosty Wieluńskiego do załatwiania w imieniu Zarządu Powiatu  

w Wieluniu spraw z zakresu zarządzania drogami powiatowymi  

oraz do wydawania decyzji administracyjnych. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że w tej 

chwili jak wszyscy wiedzą pani kierownik była upoważniona uchwałą Zarządu 

Powiatu do podpisywania w imieniu Zarządu wszelkich decyzji administracyjnych.  

W tej chwili tutaj proponuje się pana wicestarostę. Powiedział, że rozumie, że pan 

wicestarosta się zgadza. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński odpowiedział, że wyraża 

zgodę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że trzeba 

ustalić określony dzień, na który to trzeba przywozić.  
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Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński powiedział, że ustalą sobie 

zasady. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem chwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 887/22 w sprawie upoważnienia Wicestarosty Wieluńskiego do załatwiania  

w imieniu Zarządu Powiatu w Wieluniu spraw z zakresu zarządzania drogami 

powiatowymi oraz do wydawania decyzji administracyjnych (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 887/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

     Pkt 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Gminy Mokrsko nieruchomości 

położonej w obrębie Jasna Góra, gmina Mokrsko. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 888/22 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz 

Gminy Mokrsko nieruchomości położonej w obrębie Jasna Góra, gmina Mokrsko 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 888/22 stanowi załącznik do protokołu. 
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 Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński zapytał, czy to będzie 

uwarunkowane, że to musi być pod drogę. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak oczywiście. 

Dodała, że plus to zastrzeżenie, że gdyby nierealizowanie celu to darowizna będzie 

odwołana. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał zastępcę 

naczelnika Wydziału Geodezji Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami – 

panią Justynę Kałuziak. 

 

 

 

     Pkt 21 

Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o zawarciu 

następujących umów: 

a) umowy nieodpłatnego użyczenia hali sportowej z Dyrektorem 

Powiatowego Młodzieżowego Domu Kultury i Sportu w Wieluniu; 

b) umowy najmu sali konferencyjnej WB1 z osobą fizyczną; 

c) umowy nieodpłatnego użyczenia sali konferencyjnej z Dyrektorem 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu; 

d) umowy najmu sali konferencyjnej WB1 z osobą fizyczną.  

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, co to jest 

WB1. 

 Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński udzielił odpowiedzi, gdzie 

znajduje się sala WB1.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał kto jest „za” 

przyjęciem informacji. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o zawarciu następujących 

umów: 

a) umowy nieodpłatnego użyczenia hali sportowej z Dyrektorem Powiatowego 

Młodzieżowego Domu Kultury i Sportu w Wieluniu; 

b) umowy najmu sali konferencyjnej WB1 z osobą fizyczną; 

c) umowy nieodpłatnego użyczenia sali konferencyjnej z Dyrektorem Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu; 

d) umowy najmu sali konferencyjnej WB1 z osobą fizyczną  

(głosowało 5 członków Zarządu) 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to jest sala lekcyjna 

czy sala lekcyjna ze stanowiskiem multimedialnym. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że tam jest taka 

gwiazdeczka, która mówi, że tam zarządzenie dyrektora jest, więc być może jest taka 

stawka za tę salę konferencyjną. Powiedziała, że ich stawki są do tych ogólnych 

identyczne w każdej szkole, a do swoich specyficznych warunków mogą mieć jakieś 

indywidualne zarządzenia. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do umów,  

że zobaczą, czy jak wezmą na jeden dzień, później na 3 dni, a teoretycznie to na 3. 

dni powinniśmy wyrazić zgodę, bo to jest na tę samą salę.   

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tę samą salę.  

W jednorazowych, króciutkich, spontanicznych umowach trudno będzie  

o to wyprzedzenie. Ona mówi, że często ludzie przychodzą do niej na ostatnią chwilę 

po tą umowę, więc prosiła, żeby zawierała umowę zawsze, żeby dochody były 

zawsze uwidocznione i każde działania, aczkolwiek te krótkie, jednodniowe będą tak 

traktowali, jako przyjęcie tylko informacji, bo nie zawsze by zdążyli, jako Zarząd 

wydać zgodę.   

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poruszył kwestię uproszczonego 

wypisu z rejestru gruntów i terminu jego ważności.  
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 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że wypis jest aktualny 

miesiąc do celów prawnych.  

 

 

Pkt 22 

Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

Regulaminu określającego wysokość stawek oraz szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe 

warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  

i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom zatrudnionym w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński i przekazanie 

do konsultacji związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał naczelnika 

Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji – pana Zenona Kołodzieja. Zapytał,  

czy są pytania do przedstawionego materiału.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy nie będą znowu 

Związki „krzyczeć” teraz, bo wejdą 18. maja następne podwyżki i to znowu wpłynie  

na te dodatki.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji powiedział, że na to pytanie nie jest w stanie odpowiedzieć. Zapytał,  

czy te zmiany przez członków Zarządu są traktowane jako ostateczne,  

czy ewentualnie chcieliby na ten temat podyskutować, ponieważ jeśli zostanie  

to przekazane do konsultacji Związków Zawodowych to będzie kłopot, żeby 

cokolwiek zmieniać, dlatego proponowałby, aby zrobić szczegółową analizę, krok  

po kroku każdego z zapisów. Pojawiają się kwestie dodatków i ich wysokości. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do nauczyciela 

dyplomowanego, ile dostaje teraz więcej i jaki by to miało wpływ. Dodał,  

że jednocześnie uciekliby od tej motywacji Związków, że czegoś znowu nie 

uwzględnili zaznaczając, że dzisiaj dowiedział się o tych podwyżkach.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że zacznijmy,  

a najwyżej będą rozmawiać ze Związkami. 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał,  

aby przekazać to do konsultacji.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji zapytał, czy ta wersja jest wyjściową, ostateczną wersją czy nie,  

o to pyta.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odniósł się do paragrafu 8 

pkt 3 podpunkt 3 Regulaminu wynagradzania i zapytał o sposób wyliczenia tej kwoty 

dla Poradni.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji powiedział, że na poziomie 7%, była propozycja pana wicestarosty,  

aby to było 10%. To jest niewielka różnica, ale w związku z tym, że wszystkie 

pozostałe były naliczane na tym samym poziomie, bo takie było stanowisko Zarządu, 

to tutaj też nie chciał podejmować decyzji bez zgody Zarządu.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są jeszcze jakieś pytania.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji dopytał, czy pozostawić te 10% tak jak była propozycja Zarządu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jaka to będzie 

wtedy kwota.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji wyjaśnił, że 1/3 około 500 zł.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy jest w ogóle sens. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że teraz jest 7% 

i to jest niecałe 300 zł.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że 10% to będzie 

500 zł, nie.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że niecałe 400 zł, 390 zł.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji podkreślił, że dobrze byłoby porozmawiać o skutkach, które tak ogólnie 

policzyli.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał o skutki finansowe.  
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji zaproponował, aby PCUW (Powiatowe Centrum Usług Wspólnych)  

albo pan skarbnik, kto miałby to jeszcze przejrzeć, ale zastrzega że to są ich ogólne 

wyliczenia na poziomie średnich wzrostów. Poinformował, że wyszło im,  

że w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym wzrost na dodatkach za warunki 

pracy mógłby wynosić 14 955 zł miesięcznie. Jest to zamrożenie na poziomie 

przeliczonej stawki procentowej w stosunku do stawki nauczyciela dyplomowanego, 

czyli tak jak Zarząd decydował, w Zespole Szkół Specjalnych około 20 580 zł  

i w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w stosunku do tego wskaźnika 7%  

to byłoby 443 zł, gdyby to było 10% to będzie ponad 500 zł miesięcznie w stosunku 

do całej placówki. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopytał, czy 500 zł.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że 1/3, czyli 650 zł przy 10%. To są założone na poziomie 

wartości.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w zasadzie 

od razu można na tę kalkulację nałożyć wzrost, który jest od maja plus ten 

planowany od września i wtedy to zbilansować w skali roku pokaże plus załatwi 

temat zamrożenia tego.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu podkreślił, że jak najszybciej trzeba  

to zrobić i dojść z nimi do porozumienia.   

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji przekazał, że można zrobić tak, że Zarząd skieruje do konsultacji wersję, 

którą mamy i jeżeli będzie oczekiwanie ze strony.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział, że będą dyskutować.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył,  

że skierowałby to w takiej wersji.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji dodał, że wnioski, które zebrali ze środowiska jeszcze po ostatniej 

konsultacji, stanowisko Zarządu było takie, że ewentualnie do członków Zarządu 

spłyną propozycje, czy też ze środowisk dyrektorów, bo takie oczekiwanie części 

członków Zarządu było, w zasadzie dotyczyły tylko stawek dodatków funkcyjnych,  

aby ewentualnie zwiększyć go i to dotyczyło dyrektorów, wicedyrektorów  
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i pozostałych stanowisk kierowniczych, czyli kierowników praktycznej nauki zawodu, 

kształcenia praktycznego, czy warsztatów szkolnych.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że wszystko 

jeszcze raz sobie sprawdzi, ale mowa o 14 tys. zł, 20 580 zł, 650 zł oszczędności.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że nie, wzrostu.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział, że teraz wzrostu,  

ale to spowoduje, że jak przyjmą dwie następne podwyżki to zamrozimy, natomiast 

procentowo, żeby się zgodzili chcemy teraz dać troszeczkę więcej.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu dodał, że trzeba liczyć około  

450 tys. zł.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że trzeba to zatrzymać,  

bo tak to non stop rośnie.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że przekazać  

to do konsultacji.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu również powiedział, 

aby przekazać przedmiotowy projekt do konsultacji.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji powiedział, czyli ta zmiana 10%, a reszta tak jak jest wskazana  

w propozycjach dotychczasowych Zarządu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tak jest.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że 10% to wyjdzie 

około 422 zł. Jeżeli 295 zł to jest 7%, to 10% to jest 422 zł.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że to potwierdzi, ale proponuje, aby na dobre ktoś jeszcze  

to przeliczył dlatego, że przyjęli pewne przybliżenia.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że dajmy 7 na początek. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wyjaśnił, że mają 7  

i powiedział, że jeśli to zamrożą to na każdym nauczycielu w tej chwili będą mieć już 

po tych podwyżkach majowych 35,60 zł miesięcznie.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział tylko, żeby teraz  

to przeszło, bo obawia się, że może być za późno.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 
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Regulaminu określającego wysokość stawek oraz szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński i przekazaniem do konsultacji 

związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego 

wysokość stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków  

do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Wieluński i przekazał do konsultacji związkom zawodowym 

zrzeszającym nauczycieli (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Salę obrad opuścił Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu. Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

     Pkt 23 

Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zasad 

rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli,  

dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku 

szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycielom zajmującym stanowiska kierownicze oraz 

zwalniania ich od obowiązku realizacji tych zajęć i określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru dla nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 

Karty Nauczyciela oraz określenia zasad zaliczania do wymiaru godzin 

poszczególnych zajęć w kształceniu zaocznym i przekazanie do konsultacji 

związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy dotyczy 

to wszystkich dyrektorów.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że dotyczy wszystkich stanowisk kierowniczych. Następnie 

odniósł się do paragrafu 5. Wyjaśnił, że to, co jest na czerwono wpisane to jest 

zmiana, tzn. na wniosek dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

po konsultacji z panem starostą, dyrektor występuje z prośbą o obniżenie wymiaru 

realizowanych zajęć merytorycznych, czyli tych, które nazwali praktycznymi  

w Poradni, konsultacyjnych, diagnostycznych, który w tej chwili wynosił 12, a prosi  

o 17. To jest do decyzji Zarządu, czy tę propozycję przyjmuje. Następnie przekazał, 

że od kilku lat wnioskował o wzmocnienie stanowisk kierowniczych w jednostce, 

natomiast dyrektor twierdził, że bardzo trudno jest znaleźć kogoś, kto chciałby 

uczestniczyć w zarządzaniu placówką, piastować stanowisko kierownicze i że z jej 

doświadczeń, a jednocześnie doświadczeń innych dyrektorów wynika, że obniżenie 

tego wymiaru obowiązkowo realizowanych zajęć w większym stopniu spełniłoby 

oczekiwania aniżeli utworzenie dodatkowego stanowiska kierowniczego w formie 

wicedyrektora. Usunięcie zapisu dotyczącego wicedyrektora w placówce oświatowo-

wychowawczej, w naszym przypadku jest to Powiatowym Młodzieżowy Dom Kultury  

i Sportu, ponieważ tam mamy stanowisko kierownicze widoczne w punkcie 3,  

do dyskusji w paragrafie 9 stanowiska, których wymiar ustalany jest przez organ 

prowadzący, tzn. pedagog, psycholog, logopeda, doradca zawodowy. Wskazane, 

wyszczególnione są tutaj 22 h, ponieważ jest to maksymalny wymiar, który organ 

może ustanowić, czy organ pozostaje przy wymiarze 20 h.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy jest proponowany.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że proponowany bądź też możliwy, czyli o Poradnię 

wnioskuje sam dyrektor, w przypadku stanowisk proszą o rozważenie, czy nie 

ustanowić tego wymiaru dopuszczalnego 22 h.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, skąd ta 

propozycja się narodziła na początku.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji wyjaśnił, że ze środowiska samorządowego. Dodał, że nie chcieliby,  
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aby Zarząd podejmując dyskusje na temat zapisów regulaminowych nie postawił 

zarzutu naczelnikowi, że taka możliwość istnieje.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że to wiąże się znowu z kosztami jak jest więcej godzin.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji wyjaśnił, że odwrotnie, bo jak pan radny zauważył pensum jest 22 h,  

a nie 20 h.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopowiedział, że z punktu 

widzenia ich jest to na pewno niedobre, natomiast z punktu widzenia jakbyśmy mieli 

wraz z opieką psychologiczną w szkołach, bo na pewno mamy duże braki.  

Niemniej jednak z naszego punktu widzenia z małą ilością psychologów i pedagogów 

specjalnych, których musimy mieć w większej ilości, to miałoby to sens.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji zaznaczył, że nie w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej tylko tak jak 

starosta mówi w szkołach.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zasad rozliczania 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan 

zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, zasad udzielania  

i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom zajmującym stanowiska kierownicze oraz zwalniania ich od obowiązku 

realizacji tych zajęć i określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru  

dla nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela oraz określenia 

zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w kształceniu zaocznym  

i przekazaniem do konsultacji związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli.  
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął projekt 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zasad rozliczania tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny 

w poszczególnych okresach roku szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom zajmującym 

stanowiska kierownicze oraz zwalniania ich od obowiązku realizacji tych zajęć  

i określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru dla nauczycieli niewymienionych 

w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela oraz określenia zasad zaliczania do wymiaru 

godzin poszczególnych zajęć w kształceniu zaocznym i przekazał do konsultacji 

związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli  (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Jakub Jurdziński). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

     Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 889/22 w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu; nieobecny Pan Jakub Jurdziński). 

 Uchwała Nr 889/22 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 25 

Sprawy bieżące. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że w „Sprawach bieżących” jest pismo Pana                           , o którym informuje 

Zarząd.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że przyjmują 

informację. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu dodała, że do zapoznania.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Wieluniu z dnia 25.04.2022 r. znak: OR.0004.33.2022 w załączeniu 

przekazującym według właściwości pismo Pana                          z dnia 19.04.2022 r. 

w części dotyczącej wykształcenia i zatrudnienia Pana                    , jako nauczyciela 

katechezy w Zespole Szkół nr 1 w Wieluniu prowadzonym przez powiat wieluński,  

które wpłynęło do Przewodniczącego i Rady Miejskiej w Wieluniu, która nie jest 

organem właściwym do jego rozpatrzenia.  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 26 

Wolne wnioski. 

 

 

 Na CXL posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie zostały 

złożone.  
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Pkt 27 

Zamknięcie CXL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CXL posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


